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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäls i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 10 oktober 2022, kl 13.00-14.55 

Närvarande  
Erik Hamrin  ordförande KPR, (M) 
Bo Kihlström  v ordförande KPR, (S),  
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala 
Gerd Långhede  Ranstaortens PRO 
Marianne Törnblom  Västerfärnebo PRO  
Mai-Britt Frank  PRO Sala 

 
Ersättare 
Britt-Marie Ligne Carlsson SPF Seniorerna Sala 
 
 
 

1. Information om kommunens hemtjänst och boendeformerna 

Malin Johansson, tf. verksamhetschef särskilt boende, Åsa Sahlberg, 
verksamhetschef äldreomsorg och Alexandra Juhlin, enhetschef bi-
ståndsenheten medverkar och informerar om kommunens hemtjänst 
och de olika boendeformerna som erbjuds i Sala kommun. 

Beslutsgången är att den enskilde individen tar kontakt med bistånds-
enheten som gör en behovsbedömning Biståndsenheten gör en be-
dömning utifrån den enskildes individuella behov. 

Inom verksamhetsområdet finns även en anhörigkonsulent och två 
anhörigstödjare som kan avlasta anhöriga vid behov. Anhörigcentrum 
har även hand om den uppsökande verksamheten.  
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Biståndsenheten har en mottagningstelefon som bemannas dagligen. 
Telefon: 0224-74 90 69  
Måndag-fredag: kl. 08:00–12:00, kl. 13:00–16:00 

I Sala kommun har alla personer över 75 år rätt att ansöka om 9 tim-
mar/månad förenklad service till en kostnad av 395 kr / timme. Det 
kan handla om hjälp att städa, handla och tvätta till exempel. 

I Sala kommun finns nio hemtjänstteam, varav två ligger utanför Sala 
tätort. Utöver teamen finns det en nattpatrull som åker över hela kom-
munens yta i två bilar.  
Hemtjänstens verksamhet är svårplanerad då förutsättningarna kan 
ändras ganska fort inom de olika hemtjänstgrupperna beroende på 
vilket behov av vård som föreligger. 
Vi har en korttidsenhet med tio platser, enheten är till för de personer 
som behöver ytterligare träning eller återhämtning innan hemgång till 
ordinärt boende eller flytt till särskilt boende.  

Vi har dagverksamhet på Jakobsbergsgården och Johannesbergsgatan 
2, det finns även på Björkgården men sköts då av Björkgården själva. 

Vi har sex särskilda boenden, Björkgården, Johannesbergsgatan 2, 
Parklängan 2 och 3, Ålängan, Bryggeriet och Ekebygården. 

Under ett år har det pågått ett projekt kring förebyggande team, tan-
ken är att arbeta mer förebyggande och att kontakten med kommunen 
ska vara enkel. 

Talk2me har precis startat upp i Sala och det är Stadsmissionen som 
erbjuder samtalsverksamhet. 

Talk2me | vasterasstadsmission.se 

2. Information från organisationerna och KS/KF 

Ranstaortens PRO informerar att sista boulen spelas i veckan, sen drar 
bingon igång istället. 12 november är det resa till Dalhalla och 26 no-
vember är det auktion. 

 

SPF Seniorerna Sala informerar att studiecirklar och övrig verksamhet 
rullar på. Allt är sig likt som det var före pandemin.  

 

https://vasterasstadsmission.se/talk2me/
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Sala PRO informerar att deras verksamheter är igång, tisdagseftermid-
dagar verkar vara enda lediga del av dagen som de inte har aktiviteter.  

 

Västerfärnebo PRO informerar att det är lite trögt, danserna har inte 
kommit igång som det var före pandemin. Det som rullar på är boule, 
bingo och månadsträffarna. 

När det gäller information från kommunen så är det det stora arbetet 
med budgeten och hur det nya styret för Sala kommun ska se ut för de 
kommande fyra åren. 
Föreningsinformation som spridande via sociala medier kan kommu-
nikationsenheten vara behjälplig med, mejla till information@sala.se 
eller genom att gå in på Medborgarkontoret och prata med personalen 
direkt. 

 

3. Övriga frågor 

 Anslagstavlor vid sopstationer, händer det något? 
Christofer Berg, enhetschef kommunikationsenheten och Kent Karls-
son enhetschef tekniska enheten har diskuterat anslagstavlor och är 
överens om att det är Vafab som äger frågan.  
Sala kommun äger nio offentliga anslagstavlor och de är placerade i 
centrala Sala. 
Pensionärsrådets presidium kommer att ta upp frågan till kommun-
styrelsens ledningsutskott för beslut om nästa steg. 
 

 Uppsökande verksamhet 75?, dagsläget? 
Anhörigcentrum har hand om den uppsökande verksamheten. Vero-
nica Forssberg är nygammal anhörigkonsulent, och hon kommer att 
bjudas in till decembermötet för att informera mer om verksamheten. 
 

 Äldreplan Sala 2020-2030, en lång rad förslag till utvecklingsmöjlig-
heter står med i planen under varje rubrik. Vi önskar en rapport om vad 
som är på gång. 
Äldreplanen är inte bara en produkt från vård- och omsorgskontoret, 
utan det är hela Sala kommuns äldreplan. När det gäller rekrytering 
som är en av punkterna som nämns så arbetar vård och omsorg aktivt 

mailto:information@sala.se
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med att man har upprättat ett kompetenscentrum, där all personal ut-
bildas i allt från bemötande till olika lagrum. 
En närmare presentation gällande äldreplanen planeras in för rådets 
räkning. 
 

 Lokalhyra, under pandemin har vi sluppit kostnader för lokalhyra nu 
behöver vi betala igen, det tär på ekonomin. Går det att få fortsatt fri 
lokalhyra? 
Det är vanlig hyra som gäller igen, meddelar Daniel Watkinson, fri-
tidsutvecklare, men han säger också att han har fått indikationer från 
fler pensionärsföreningar gällande lokalhyra, så det finns med i fram-
tida diskussioner ifall pensionärsföreningar ska inkluderas i begrep-
pet noll-taxa. 
I dagsläget så finns det inga avgiftsfria tider för pensionärerna. 

4. Riktlinje för Pensionärsrådet 

Återkom senast den 11 november till nina.nilsson@sala.se om ni har 
några synpunkter på rådande Riktlinje. Avsikten är att rådet i decem-
ber ska skriva fram ett förslag som kommunstyrelsen kan ta ställning 
till inför nästa mandatperiod. 

5. Nästa möte 

Återstående mötesdag 2022: 
12 dec 13.00. 
 

6. Förslag på ärenden till kommande möten 

Trygghetsboendet i Ransta 

Regional samverkansgrupp för äldre 

Möte för förgruppen är planerad till den 28 november 13.00 på Ka-
planen. Kommunen kommer att skicka ut en påminnelse kring näst-
kommande möte tre veckor innan mötet via mejl och sms. 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 

mailto:nina.nilsson@sala.se

